
Bestyrelsesmøde 05-03-2024 

Tilstede 

• Lasse Klovborg Madsen 

• Jonas Lundberg 

• Oda Jystad Jensen 

• Lars Lund 

• Jeppe poder  

• Mathias Ølgaard 

Fraværende 
- Jonas Møll 

Referat 
Udarbejdes af Lasse 

Meddelelser  
- Grundet manglende indkaldelse, indkaldes der til generalforsamling d. 2/4 

- Jeppe har haft møde med Medicsport ang. nye maskiner, der søges i denne forbindelse fonde til 

formålet. Der afventes tilbud samt 3D model over træningslokalet med nye maskiner, fra 

Medicsport. Eventuelt nye jernskiver eller bumperplates til nye maskiner. 

Regnskab og Økonomi 
- Der er gået kontingentbetaling ind for 2024. Der bliver sendt rykkere ud til medlemmer med 

udestående kontingent ASAP. Medlemmer skal være opmærksomme på at man ikke er 

stemmeberettiget til generalforsamling hvis man har udestående kontingent.  

Nye sager 
- Der er fulgt op på visionsplanen med konkrete forslag og tiltag 

Opfølgning 
- Klubben anskaffer videoovervågning. 

o Møll er tovholder 

- Nyt køkken – Lisbeth kontaktes evt. Hjem og Fix fonden søges til materialer. AN-TV-fonden kan evt. 

også søges.  

- Der er 8 nye tilmeldte til Dommeruddannelsen som afholdes i enten Aalborg eller Århus Crossfit. 

o 5 nye dommere fra Aask 

- Flise skal limes fast i herreomklædning.  

- Myrerproblem løses,  

o Jeppe er tovholder 

- Kontingent: der skal betales kontingent hvis man træner i klubben minimum 2 gange om måneden. 

Skrives i Aask for dummies 

o Lasse er tovholder 



- Workshops 3 gange om året: forår, sensommer og efterår/vinter. Henholdsvis sidste weekend i 

februar, sidste weekend i Juni og sidste weekend i oktober 

o Lasse skriver i Aask for dummies 

- Dato for 2 faste arbejdsdage om året. En til rengøring og en til renovering. Sidste weekend i marts 

og sidste weekend i september. 

- Til stævner fremadrettet oprettes der en SoMe-post der inkluderer at poste resultater og resume af 

stævner på de sociale medier, samt frivillige til at filme løfterne (hvis der er bemanding til det). 

Tages med i vision.  

- Indkøb af kamera til film af løft til stævner, evt. enkelt opslag med antal løftere samt medaljer hertil 

bedes klubbens løftere om at tagge klubben i deres opslag. 

o Lasse og Ølgaard er tovholder 

o Lasse skriver i Aask for dummies 

- Indkøb af 2 skærme til afholdelse af stævner + 1 skærm til klubben 

o Jeppe er tovholder 

Stævner 
Generelt: 

- DM junior afholdes i KSK og ikke i AASK 

 

Ansøgninger 

Bordet rundt 

Ris og ros 

Næste møde 
 d. 2/4 kl. 18.00  


